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PROTOKÓŁ NR XV/2019 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 28 listopada 2019 r.  

  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) radni; 

2) sołtysi; 

3) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie; 

4) pozostali uczestnicy. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokółu odpowiednio od nr 2 do nr 5. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia Rady Gminy w Strawczynie.  

Poinformował, że obrady Rady Gminy w Strawczynie są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że jest kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych - wszyscy 

radni obecni. 

Powitał: Pana Tadeusza Tkaczyka - Wójta, Panią Justynę Stępień - Skarbnika Gminy, 

Pana Łukasza Woźniaka - radnego powiatowego, a zarazem Dyrektora 

Samorządowego Centrum Kultury i Sportu oraz panie i panów radnych. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad 
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Na sekretarza obrad została powołana Pani Katarzyna Staszewska – radna, a na  

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak.  

 

Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Do przedstawionego porządku obrad pytania nie wpłynęły. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr XIV/2019 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

31 października 2019 r. 

 

Przyjęcie protokółu Nr XIV/2019 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 31 

października 2019 r. przegłosowano w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny wykaz 

głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokółu.  

Wynik głosowania:  

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 radnych. Protokół z sesji Nr XIV/2019 Rady Gminy w Strawczynie                 

z dnia 31 października 2019 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy przedstawił informację z realizacji uchwał 

Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 31 października 2019 r. oraz 

informację z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 

Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu              

31 października 2019 r. stanowi załącznik nr 7 do protokółu. 
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Informacja z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy stanowi załącznik nr 8 

do protokółu. 

 

Do przedstawionych informacji pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 6. 1) 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Strawczyn na 2019 r. 

 

 Pan Przewodniczący obrad przedstawił autopoprawkę w załączniku nr 7: 

- w lp. nr 4 - Zakład Gospodarki Komunalnej w Strawczynie - dział 900 - rozdział 

90001 - ogółem jest 1 577 030 zł, powinno być 1 585 817 zł; gdzie jest kwota netto 

534 300 zł, powinno być 538 125 zł; 

- w podsumowaniu ogółem jest kwota 3 187 188 zł, powinna być 3 195 975 zł; gdzie 

jest kwota netto 769 816 zł, powinna być 773 641 zł; w kosztach ogółem gdzie jest 

kwota 3 157 188 zł, powinna być 3 165 975 zł. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Inwestycji wydano pozytywną 

opinię. 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Samorządowej i Komisji 

Gospodarki Komunalnej projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i wraz z autopoprawką poddał 

pod głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik 

nr 9 do protokółu.  

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  



4 

 

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XV/125/2019 z autopoprawką została podjęta 

jednogłośnie.  

Uchwała Nr XV/125/2019 stanowi załącznik nr 10 do protokółu.  

 

Ad. 6. 2) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Strawczyn na lata 2019 - 2029 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały (Komisja Rewizyjna i Komisja 

Budżetu i Inwestycji - dodane przez protokolanta). 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany (przez Komisję 

Samorządową i Komisję Gospodarki Komunalnej - dodane przez protokolanta). 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokółu.  

Wynik głosowania: 

- za – 14; 

- przeciw - 0; 

- wstrzymało się - 1.  

Głosowało 15 radnych. Większością głosów „za”, przy 1 „wstrzymującym się” 

uchwała Nr XV/126/2019 została podjęta.  

Uchwała Nr XV/126/2019 stanowi załącznik nr 12 do protokółu.  

 

Ad. 6. 3) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/47/2019 Rady 

Gminy w Strawczynie z dnia 30 stycznia 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego 
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Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Inwestycji wydano 

pozytywną opinię. 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany (przez Komisję 

Samorządową i Komisję Gospodarki Komunalnej - dodane przez protokolanta). 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokółu.  

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XV/127/2019 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XV/127/2019 stanowi załącznik nr 14 do protokółu.  

 

Ad. 6. 4) 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 

wymiaru podatku rolnego na 2020 r. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Inwestycji projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany (przez Komisję 

Samorządową i Komisję Gospodarki Komunalnej - dodane przez protokolanta). 

 

Pani Anna Kruszewska - radna zwróciła się do radnych, że po posiedzeniu komisji 

naszła ją taka myśl, że w zdecydowanej większości radni głosowali za podniesieniem 

podatku rolnego. Uważa, że jest to hipokryzja ze strony Rady - z jednej strony radni 
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walczą, starają się od dłuższego czasu, aby wstęp na basen dla mieszkańców Gminy 

był tańszy, albo żeby mieszkańcy byli zwolnieni z tych opłat lub mieli ulgę. Tak, jak 

wszyscy mieszkańcy płacą podatek, to zakłada, że nie wszyscy korzystają z basenu. 

To jest zamiana - tak to wygląda jakby podniesieniem podatku rolnego trzeba było 

pokryć koszty ulgi biletów wstępu. Uważa, że to nie jest dobre posunięcie i niczemu 

nie służy. W tej sytuacji, kiedy radni podniosą podatki, to w żaden sposób mieszkańcy 

nie odczują ulgi. 

 

Pan Marcin Wąsowicz - radny zwrócił się do radnej Kruszewskiej, że radni nie 

głosowali za podniesieniem ceny, tylko za obniżeniem ceny, jaką wystosował GUS.              

A Pani radna zarzuca, że radni głosują za podniesieniem podatku. GUS sugerował 

cenę, a radni odnieśli się do tej ceny, żeby ją obniżyć nie podnieść. Swoją 

wypowiedzią Pani Kruszewska wprowadza w błąd. Potem ktoś powie, że radni 

głosowali za podniesieniem podatku.  

 

Pani Anna Kruszewska - radna wyjaśniła, że nie odnosiła się do tych słów.                           

W porównaniu do roku obecnego, podatki w przyszłym roku wzrosną. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokółu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12, 

- przeciw - 3, 

- wstrzymało się - 0.  

Głosowało 15 radnych. Większością głosów „za”, przy 3 „przeciw” uchwała Nr 

XV/128/2019 została podjęta.  

Uchwała Nr XV/128/2019 stanowi załącznik nr 16 do protokółu. 

 

Ad. 6. 5) 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych  
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Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Inwestycji pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Samorządowej i Komisji 

Gospodarki Komunalnej projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokółu.  

Wynik głosowania: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XV/129/2019 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XV/129/2019 stanowi załącznik nr 18 do protokółu.  

 

Ad. 6. 6) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Inwestycji projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że również na wspólnym posiedzeniu Komisji Samorządowej i Komisji 

Gospodarki Komunalnej projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 19 do protokółu.  

Wynik głosowania: 
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- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XV/130/2019 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XV/130/2019 stanowi załącznik nr 20 do protokółu.  

 

Ad. 6. 7) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Strawczyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Inwestycji zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że również projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

wspólnym posiedzeniu (Komisji Samorządowej i Komisji Gospodarki Komunalnej - 

dodane przez protokolanta). 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do protokółu.  

Wynik głosowania: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XV/131/2019 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XV/131/2019 stanowi załącznik nr 22 do protokółu.  

 

 Pan Damian Gad - Wiceprzewodniczący Rady Gminy wyszedł z sali obrad           

o godz. 1046, od tej pory w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych.  
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Ad. 7. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Strawczyn                 

w roku szkolnym 2018/2019 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Strawczyn w roku 

szkolnym 2018/2019 stanowi załącznik nr 23 do protokółu. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Inwestycji, komisje 

przyjęły informację. 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że również informacja została przyjęła (na posiedzeniu Komisji 

Samorządowej i Komisji Gospodarki Komunalnej - dodane przez protokolanta). 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Strawczyn w roku 

szkolnym 2018/2019 została przegłosowana w głosowaniu jawnym imiennym. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 24 do protokółu.  

Wynik głosowania: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 14 radnych. W/w informacja została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 8. 

Komunikaty i ogłoszenia 

 

 Pani Małgorzata Rządkowska - radna zapytała czy jest obwarowanie prawne, 

aby Pan Przewodniczący czytał wszystkie projekty uchwał podczas sesji. Zapytanie 

jest stąd, ponieważ na posiedzeniach komisji wszyscy radni omawiają projekty 

uchwał, znają ich treść. Co niektóre uchwały są długie, jak np. dzisiaj odnośnie 
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podatku od środków transportowych. Czy można odczytać tylko nagłówek, 

przedstawić opinie komisji i przejść do głosowania?  

Poinformowała, że jest to tylko jej zdanie. 

 

O godz. 1048 na salę obrad wrócił Pan Damian Gad - Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy i od tej pory w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że sesje trwają ok. 1 godziny, do 2 godzin. 

Wszystko jest nagrywane, mieszkańcy chcą wiedzieć nad czym radni głosują, jakie 

proponują ewentualnie podwyżki czy obniżki. Jeśli nie będą czytane projekty uchwał, 

to przez samo głosowanie mieszkańcy nie będą tego wiedzieć.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy poinformował, że uchwała podatkowa jest bardzo 

istotną uchwałą i jej przeczytanie nie jest przesadą. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska - radna - ja nie mówię, że to jest przesada Panie Wójcie. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy - ale Pani chce to wyeliminować. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska - radna - ja tylko zapytałam. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy - myślę, że przynajmniej w tym wypadku 

powinno się przeczytać. Proszę Państwa rozpoczęliście pracę o godz. 1000, jest godz. 

1050, nie ma przesady. Najmocniej przepraszam.  

 

Pani Małgorzata Rządkowska - radna - ja bardzo przepraszam Panie Wójcie, ja nie 

stwierdziłam, że to jest przesada. Ja tylko grzecznie zapytałam. Okazuje się, że nie 

można o nic pytać, bo od razu jest się traktowanym, że się przesadza. Nie rozumiem 

tego po prostu. 
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Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy - Pani pytała, ja będąc Wójtem mam prawo 

zabrać głos w takiej sprawie i to jest zdanie, które może nie odpowiada na Pani 

pytanie, tylko tłumaczy, że są rzeczy, które należy pokazać i są rzeczy, które są 

nieistotne i można przeczytać nagłówek. Ja nie oceniam, czy Pani dobrze zapytała, czy 

źle. 

 

Ad. 9. 

Zakończenie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XV sesję, która rozpoczęła się o godz. 1000, a zakończyła o godz. 1050.  

 

Protokołowała:    Sekretarz obrad:  Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak  Katarzyna Staszewska Grzegorz Stępień 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


